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Obec Bouzov

Bouzov 2, 783 25 Bouzov
tel.č.: 585 346 207 | e-mail: podatelna@obec-bouzov.cz

Z Á P I S
3. zasedání Zastupitelstva obce Bouzov

konané dne 20. 2. 2019 v Obřadní síni OÚ Bouzov od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Přítomno: 13
Omluveni: 2
Neomluveni: 0
Předsedající: Ing. Zdeněk Foltýn
Zapisovatel*: Petra Knápková
Ověřovatelé zápisu: Mgr. Jan Holub, Ing. Vít Foltas

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Schůzi zastupitelstva obce zahájil a po celou dobu řídil starosta obce Ing. Zdeněk Foltýn. Přivítal přítomné
členy ZO a ostatní občany. Podle prezenční listiny je přítomná nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva
obce a zastupitelstvo je schopno se usnášet dle § 92 odst. 3 zák. č. 128/2000 Sb.,  o obcích (obecní zřízení).
Zápis z minulého zasedání byl vyložen na jednacím stole s tím, že pokud k němu nejsou připomínky, bude
považován za schválený.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje a) jako zapisovatelku paní Petru Knápkovou

b) ověřovatele zápisu Mgr. Jana Holuba a Ing. Víta Foltase

c) návrhovou komisi ve složení Mgr.Bc. Dušan Tejkal, Ing. Hana Kolavíková, Zdeněk Dvořáček.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1a/3Z/2019 bylo schváleno.

Starosta obce Ing. Foltýn dále navrhl rozšíření programu jednání o další dva body týkající se pověření člena
zastupitelstva k oddávání a zvolení hodnotící komise pro ČOV, kdy by se mělo jednat o 7 členů zastupitelstva.
Upravený program jednání:

1. zahájení

2. kontrola usnesení

3. zpráva o činnosti Rady obce

4. směrnice pro nakládání s osobními údaji

5. žádosti o dotace
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6. hodnotící komice ČOV

7. pověření člena zastupitelstva k oddávání

8. diskuse

9. usnesení

10. závěr

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje upravený program 3. zasedání Zastupitelstva obce Bouzov.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1b/3Z/2019 bylo schváleno.

2. Kontrola usnesení

Starosta obce Ing. Foltýn přečetl usnesení z 2. zasedání ZO Bouzov ze dne 13.12.2018.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Zpráva o činnosti Rady obce

Místostarosta obce Mgr.Bc. Dušan Tejkal seznámil přítomné s nejdůležitějšími body z jednání Rady obce. Rada
se od posledního zastupitelstva sešla celkem 4x a na schůzkách bylo řešeno mimo jiné vyhlášení záměru
pronájmu Radničního  sklepa  na  Bouzově,  záměru  pronajmout  parkoviště  Bouzov,  uzavření  veřejnoprávní
smlouvy s městem Litovel pro řešení přestupků, schválení kamerového systému v rámci programu prevence
kriminality a další.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4. Směrnice pro nakládání s osobními údaji

Starosta obce Ing. Foltýn projednal ze zastupitelstvem schválení směrnice na ochranu osobních údajů (GDPR).
Pan Ing. Nováček, Ph.D. jako bývalý zastupitel upozornil na program UZOB, kde jsou uvedeny údaje
i o bývalých zastupitelích včetně výše věku a byl by rád, kdyby tyto údaje byly odstraněny.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje směrnici pro nakládání s osobními údaji.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/3Z/2019 bylo schváleno.
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5. Žádosti o dotace

Starosta obce Ing. Foltýn informoval zastupitele již na minulém zasedání, že je třeba k podání žádostí doložit
souhlas zastupitelstva s žádostí o dotaci na příslušnou akci. Pro každou žádost je stanoven termín podání, kdy
příjem žádostí končí 28.2.2019, což je opravdu šibeniční termín. Podání žádosti však ještě neznamená, že nám
bude dotace schválena.  

Poté starosta obce Ing. Foltýn informoval zastupitele o jednotlivých žádostech o dotace:

Oprava místních komunikací se nejprve bude týkat místních částí Obectov a Olešnice, kdy jde o částku
cca 3 mil.Kč z rozpočtu, dotace 2,1mil.Kč. Ing. Kolavíková se dotázala, zda je s dotací počítáno  v návrhu
rozeslaného rozpočtu obce, účetní paní Koutná sdělila, že ve výdajích je pouze uvedena naše spoluúčast.

Oprava zbrojnice v Jeřmani - je možnost využití dotace na opravu obecních budov a v Jeřmani jsou problémy
se střechou, zatéká sem, budova je v žalostném stavu. I.vlna opravy by se týkala střechy, následně by
se opravila celá budova.

Oprava požární nádrže Podolí - jednalo by se opravu - nepropustnost nádrže s možností vybudování jakéhosi
přírodního koupaliště, vybudování koupaliště je spíše architektonickým prvkem. Ing. Chmelina konstatoval, že
investice ve výši 4 mil. Kč se mu jeví dosti velká a dle jeho názoru by se mělo investovat spíše jinam. Pan
Malínek sdělil, že oprava by nestála 4 mil. Kč a to že je požádáno, neznámená, že dotaci dostaneme.
Vybudování koupaliště bylo spíše jakýmsi doplňkem, možností, nikoli nutností a je třeba se zamyslet nad tím,
jak s nádrží naložit, osobně je proti zasypání, zavezení.

Oprava kříže Jeřmaň a Bouzov - u vráceného kříže na Bouzově se uvažuje o jeho umístění na prostranství před
domem pana Ženožičky.

Kamerový systém - I. etapa - začínají se množit problémy s výtržnictvím, vandalismem, poničené fasády
sprejery, došlo k násilnému vniknutí do mateřské školky. Zvažuje se tedy vybudování kamerového systému, kdy
v první etapě by došlo k vybudování kamerového systému u MŠ Bouzov, na náměstí u ZŠ a u Sportovního
areálu. Ing. Kuhn vznesl dotaz na cenu vybudování systému, kdy se mu cenová nabídka zdá vysoká.
Místostarosta Mgr.Bc.Tejkal konstatoval, že cena se odvíjí od kvality kamerového systému, pokud chceme
snímat větší prostor, je cena kamery závislá rovněž na jejich možnostech (otáčení, záběr atd.) Starosta obce
Ing. Foltýn sdělil, že jde o pouhý nástřel, není to konečná cena, samozřejmě bude výběrové řízení, kterého
se mohou členové zastupitelstva účastnit. Ing. Chmelina vznesl dotaz na to, co si od vybudování kamerového
systému obec slibuje, je přeci proti těmto škodám pojištěna a zda jsou škody natolik vysoké, že je nezbytné
systém vybudovat. Navíc kamery budou snímat pouze jeden bod a k záznamu nebude mít obec přístup. Nato
reagoval místorarosta Mgr. Bc.Tejkal s tím, že problematika vandalismu, rušení nočního klidu, pořádku je
tématem již delší dobu, občané si stěžují na pořádání závodů na parkovišti, turování vozidel. Pokud je
tedy možnost alespoň psychicky zvýšit pocit bezpečnosti v obci pro občany, proč do toho nejít a občanům tento
pocit bezpečnosti poskytnout.

K tématu dotací Mgr. Holub konstatoval, že je spíše pro šetření peněz na vybudování ČOV, samozřejmě není
nic proti ničemu mít něco rozpracovaného, příprava projektu však stojí velké úsilí. Dále se dotázal na závlahu
v Olešnici, zda je zahrnut i zdroj vody. Ing. Foltýn sdělil, že zdroj je, ale není jasné, zda je dostatečný.
Ing. Chmelina sdělil, že se řešilo rovněž zakopání retenční nádrže.

Mgr. Holub upozornil rovněž na opravu litinového kříže ve Hvozdečku. K tomu se připojil pan Macek ml. s tím,
že se žádostí to bude složitější, jelikož se jedná o kulturní památku, kdy tyto dotace jsou v jiném režimu.

Starosta obce Ing. Foltýn sdělil, že na podzim letošního roku budeme dále žádat o dotaci na veřejné osvětlení a
to tam, kde ještě nejsou úsporná světla. Dále by se zastupitelstvo na následujících zasedáních mělo postupně
domluvit,  v čem všem budeme pokračovat, jaké další žádosti budeme podávat, aby byl dostatek času
na zpracování podkladů jak ze strany obce, tak i ze strany projektantů, stavařů apod., aby se předešlo
časovému presu jako nyní. Samozřejmě není dáno, že všechny námi podané žádosti budou schváleny. Vše
se také bude odvíjet od ČOV, od otevřených obálek ve výběrovém řízení.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje podání žádosti o dotaci z podprogramu Podpora obnovy a rozvoje
venkova MMR 2019, dotační titul A na projekt "Obnova místních komunikací v obci Bouzov - místních
částech Olešnice a Obectov" a souhlasí se spolufinancováním vlastního podílu tohoto projektu z rozpočtu
obce.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3a/3Z/2019 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje podání žádosti o dotaci z podprogramu Podpora obnovy a rozvoje
venkova MMR 2019, dotační titul E na projekt "Spolkový dům Jeřmaň" a souhlasí se spolufinancováním
vlastního podílu tohoto projektu z rozpočtu obce.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3b/3Z/2019 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov neschvaluje podání žádosti o dotaci z podprogramu Podpora obnovy a rozvoje
venkova MMR 2019, dotační titul H na projetk "Revitalizace vnitří návsi v Podolí - I.etapa" a nesouhlasí
se spolufinancováním vlastního podílu tohoto projektu z rozpočtu obce.

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 3 (Chmelina, Knápek, Putík) / Zdrželo se: 4 (Foltas, Kolavíková, Kuhn, Švec)

Návrh usnesení nebyl přijat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje podání žádosti o dotaci z podprogramu Podpora obnovy a rozvoje
venkova MMR 2019, dotační titul G na projekt "Obnova kamenného kříže z roku 1898" a souhlasí
se spolufinancováním vlastního podílu tohoto projektu z rozpočtu obce.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Chmelina)

Usnesení č. 3c/3Z/2019 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje podání žádosti o dotaci z rozpočtu Olomouckého kraje na rok 2019 -
Dotační program pro sociální oblast 2019, dotační titul "Podpora prevence kriminality" -  název akce
Zřízení kamerového dohlížecího systému - I. etapa.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 1 (Chmelina) / Zdrželo se: 2 (Kolavíková, Kuhn)

Usnesení č. 3d/3Z/2019 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje podání žádosti o dotaci z rozpočtu Olomouckého kraje na rok 2019
"Program na podporu výstavby a rekonstrukcí sportovních zařízení v obcích Olomouckého kraje v roce
2019" na rekonstrukci travnatého fotbalového hřiště ve sportovním areálu v Olešnici.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 4 (Chmelina, Foltas, Kolavíková, Kuhn)

Usnesení č. 3e/3Z/2019 bylo schváleno.
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6. Hodnotící komise pro ČOV

Jak bylo již řečeno na začátku zahájení dnešního jednání, je třeba zvolit 7 členů zastupitelstva do komise
pro hodnocení otevřených obálek výběrového řízení  na vybudování ČOV.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje zřízení komise pro hodnocení otevřených obálek pro výstavbu
ČOV ve složení Stanislav Malínek, Ing. Petr Putík, Ing. Hana Kolavíková, Ing. Michal Kuhn, Ing. Marcel
Chmelina, Jiří Švec a Mgr.Bc. Dušan Tejkal.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/3Z/2019 bylo schváleno.

7. Pověření člena zastupitelstva k oddávání

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov pověřuje v souladu s § 11a zákona č. 301/2000 Sb., o matrikách, jménu a
příjmení a o změně některých souvisejících zákonů, ve znění pozdějších předpisů, přijímáním
prohlášení snoubenců o uzavření manželství členy Zastupitelstva obce Bouzov MUDr. Zdeňka Fryšáka
a Ing. Marcela Chmelinu.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Knápek)

Usnesení č. 5/3Z/2019 bylo schváleno.

8. Diskuse

Diskuse proběhla během projednávání jednotlivých bodů programu jednání.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

9. Usnesení

Místostarosta obce Mgr.Bc. Dušan Tejkal sdělil, že jednotlivé návrhy usnesení byly přečteny v průběhu jednání
při projednávání daného bodu programu a poté odhlasovány.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

10. Závěr

Starosta obce Ing. Foltýn připomenul, že termín příštího zasedání je stanoven předběžně na 27.3.2019,
poděkoval všem za účast a popřál krásný zbytek večera.
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Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: Mgr. Jan Holub   ............................................................
 

Ing. Vít Foltas   ............................................................
 
Starosta Ing. Zdeněk Foltýn   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


